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Referat	af	ordinær	generalforsamling	
	Grundejerselskabet	Lykkens	Prøve		

afholdt	den	31.	januar	2015	

1. Valg	af	dirigent	

Simon	Serbian	(Hedegårdsvej	19A)	blev	valgt	enstemmigt	og	konstaterede	at	generalforsamlingen	
var	lovligt	og	rettidigt	indkaldt.	Henrik	blev	valgt	som	referent.	

Simon	efterlyste	fuldmagter	og	én	blev	overdraget	til	formanden.	

Dagsorden	blev	gennemgået	kort.	

	

2. Valg	af	stemmetællere	

Susanne	Møller	(Hedegårdsvej	17B)	og	Vibe	(Birmavej	44)	blev	valgt.	

	

3. Bestyrelsens	beretning	

Formand	Maja	Hørsving	gennemgik	beretningen	(se	vedhæftet).	

• Særskilt	blev	det	indskærpet	at	være	opmærksom	på	lastbiler	(der	leverer	materialer	til	
området),	da	disse	ofte	skader	fortove	mv.	med	store	udgifter	for	foreningen	til	følge.	

• Sagen	”Hedegårdsvej”	blev	gennemgået	(se	beretning).	Palle	(Borneovej)	kom	med	muligt	
argument	vedr.	trafik	på	Hedegårdsvej	og	Italiensvej.	Der	vil	evt.	blive	planlagt	cykelsti	i	
forbindelse	med	kommunens	overtagelse	og	derudover	vil	P-pladserne	på	modsat	side	
formodentligt	blive	nedlagt,	hvilket	vil	påvirke	Javavej	negativt	(dele	af	Postparkens	beboere	
anvender	Javavej	til	parkering).	

• Javavej	17	stillede	spørgsmål	til	vejens	status	såfremt	denne	overtages	(i	fht.	trafikdæmpende	
foranstaltninger).	Henrik	Jacobsen	(Backersvej	179)	nævnte,	at	der	sandsynligvis	vil	blive	lavet	
bump	som	på	Wiibrandtsvej	samt	cykelsti	med	tiden	efter	en	overtagelse	af	kommunen.	

• Lise	(Birmavej	48)	anbefalede	at	fortsætte	dialogen	i	fht.	uvedkommende	parkering,	herunder	
blev	der	nævnt	muligheder	for	tidsbegrænset	parkering,	der	er	indført	andre	steder.	

	

4. Fremlæggelse	af	regnskab	

Hans	Jeppesen	fremlagde	regnskabet,	der	var	omdelt	sammen	med	indkaldelsen	til	
generalforsamlingen.	

Der	var	ingen	kommentarer	til	regnskabet.	
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5. Indkomne	forslag	

a. Forslag	fra	bestyrelsen	

• Fra	bestyrelsen	var	stillet	forslag	om	ændring	af	vedtægterne.	Forslaget	blev	gennemgået	
og	drøftet.	Der	var	ingen	spørgsmål	og	kommentarer.		Ændringerne	blev	vedtaget	med	47	
stemmer	for,	0	stemmer	imod	(og	én	blank).	

• Der	forelå	ligeledes	forslag	fra	bestyrelsen	om	ændring	af	ordensreglementet.	Forsalget	
blev	gennemgået	(ud	fra	omdelt	version	af	den	tidligere	version).	Ændringen	blev	vedtaget	
med	48	stemmer	for,	0	i	mod	og	ingen	blanke.	

	

b. Forslag	fra	medlemmerne.	Der	var	ved	fristens	indløb	ikke	indkommet	forslag	

6. Forslag	til	budget	2015	

a. Fastsættelse	af	kontingent	

b. Fastsættelse	af	vejbidrag	

c. Fastsættelse	af	gebyrer	

Hans	Jeppesen	gennemgik	budgettet	(og	bestyrelsens	ønsker	til	samme)	samt	satser.	Rikke	
(Borneovej	2,	st.)	foreslog	sommerfest.	Bestyrelsen	ser	særdeles	velvilligt	på	sociale	arrangementer	
og	opfordrer	frivillige	til	at	melde	sig	til	at	arrangere.	Christina,	(Javavej	11)	talte	også	for	
sommerarrangement	med	børn	og	evt.	børnebørn.	Christina	deltager	gerne	i	planlægning.	Pia	
(Borneovej	19)	er	også	gerne	med	i	planlægning.	

Der	var	enkelte	oplysende	og	afklarende	kommentarer	vedr.	betalinger	og	rykkere.	

	

Budget,	kontingent,	vejbidrag,	gebyrer	og	honorarer	blev	vedtaget	enstemmigt	som	foreslået.	

	

7. Valg	

a. Valg	af	kasserer	

På	valg	var	Hans	Jeppesen	(villig	til	genvalg).	

Hans	blev	genvalgt	uden	modkandidater.	
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b. Valg	af	et	bestyrelsesmedlem	

På	valg	var	Jimmy	Rydorf	(ikke	villig	til	genvalg).	

Svend	Løntoft	(Hedegårdsvej	7A)	blev	valgt	uden	modkandidater.	

	

c. Valg	af	bestyrelsessuppleant.	

På	valg	var	Henrik	Jakobsen	(villig	til	genvalg).	

Henrik	blev	genvalgt	uden	modkandidater.	

	

d. Valg	af	to	revisorer	

Lars	Drifte	og	Lars	Gudbrandsson	blev	begge	genvalgt.	

	

e. Valg	af	revisorsuppleant	

Vibe	blev	genvalgt.	

	

8. Eventuelt	

Palle	(Borneovej	14)	forespurgte	til	mulighed	for	at	omdele	reklamer	for	f.eks.	alarmer	mod	
donation	af	penge	til	f.eks.	sommerfest.	Bestyrelsen	er	positive.	

Vedr.	boldbane	blev	der	forespurgt	om	kunstgræs.	Palle	nævnte	at	kunstgræs	er	meget	dyrt.	
Generel	opfordring	til	renovering	af	boldbanen.	Bestyrelsen	tager	dette	op	snarest.	

Der	blev	kort	talt	om	Internet.	Fremskudt	central	kommer	snart	(uden	at	nogen	dog	er	sikre	på,	
hvornår	snart	er).	

Maja	takkede	Kristnastova	for	husly	og	Jimmy	for	sin	store	indsats	i	bestyrelsen.	

Bestyrelsen	bestiller	manglende	”Birmavej-skilt”.	


